
Zápis č. 1 

z první schůze Rady školy 

Den jednání:  7. října 2008 

Přítomni.  Mgr. Milan Šoba, Mgr. Josef Jašíček, Dana Hnátovičová, Mgr. Zdeňka 

 Linkensederová, 

 Ing. Svatava Dvořáková, ředitelka školy 

  

 

Program 

1. Zahájení schůze 

2. Schválení Školního řádu 

3. Schválení Výroční zpráva za školní rok 2007/2008 

4. Vyjádření k rozpočtu provozních výdajů na školní rok 2008/2009 

5. Ukončení schůze 

Ad 1 

Schůze byla zahájena představením nových členů Rady školy. Z řad pedagogů byli zvoleni 

Mgr. Milan Šoba a Mgr. Zdeňka Linkensederová, za zástupce žáků Dana Hnátovičová 

a Mgr. Josef Jašíček. 

Ad 2 

Pro školní rok 2008/2009 byla doplněna organizační směrnice č. 27 Školní řád v čl. IV. Práva 

žáků, povinnosti žáků a chování žáků při činnostech organizovaných školou odst. 1 o písm. x) 

a doplněn text písm. y) a z), v odst. 2 doplnění písm. r), vytvořen nový odstavec 3 a v odst. 4 

písm. b).V čl. VI. Výchovná opatření byly doplněny části 6 a 7, v čl. VII. Provoz a vnitřní 

režim školy byl doplněn text do bodu 12. 

Organizační směrnice č. 27 Školní řád ve všech svých doplňcích byla jednohlasně přijata. 

Ad 3 

Předložená výroční zpráva o činnosti školy za školní rok 2007/2008 byla jednohlasně přijata. 

Ad 4 

Ředitelka školy seznámila členy Rady školy s návrhem rozpočtu výdajů na rok 2009. K ná-

vrhu neměl nikdo z členů připomínky. 

Ad 5 

1. schůze byla přerušena a bude pokračovat v listopadu volbou předsedy a doplněním zástup-

ce Krajského úřadu. 

 

Blansko 9. října 2008  

Zapsala: Linkensederová Zdeňka 


